
 
 
 

Møteprotokoll 
Utval: Vestland ungdomsutval 

 
Møtestad: video, fjernmøte 

 
Dato: 05.02.2021 

 
Tid: 09:00-14:00 

 
 
 
 

Følgjande faste medlemer møtte: 
Namn Funksjon Representerer 
Susanne Sørli Slettebakken Leiar  
Leander Mulen Sunde Nestleiar  
Matilde Myklatun Hole Medlem  
Marius Helgheim Ahmt Medlem  
Synne Skulstad Birkhaug Medlem  
Lisa Horpen Medlem  
Kjersti Helene R. Hidle Medlem  

 
Følgjande medlemer hadde meldt forfall: 
Namn Funksjon  
Mia Holdhus Medlem  

 
Følgjande varamedlemer vart kalla inn, men hadde ikkje høve til å møta: 
Namn   
Emilie Mortvedt 
Edas Kondrotas 
Sofie Krumsvik 

  

 
Merknader 
Medlem Ebbe Io – møtte ikkje, forfall ikkje meldt. 

 

Frå administrasjonen møtte: 
Namn Stilling 
Ruth Ørnholt Seniorrådgjevar – avd. for kultur, idrett og inkludering 
Ingeborg Sofie Sætrevik  Rådgjevar – avd. for innovasjon og næringsutvikling 
Ingjerd Skogseid Seniorrådgjevar – avd. for innovasjon og næringsutvikling 
Torill Klinker Seksjonsleiar – transportplanseksjonen 
Arild Knapskog Rådgjevar – politisk sekretariat 
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Godkjenningssaker 
 

GK 1/21 Godkjenning av innkalling og sakliste 
 
Saksprotokoll i Vestland ungdomsutval -  05.02.2021 
 
Innkalling og saksliste vart godkjent utan merknader.  
 
 

GK 2/21 Godkjenning av møteprotokoll frå møte i Vestland ungdomsutval 
11.12.2020 
 
Møteprotokoll frå møte i Vestland ungdomsutval 11.12.2020 er lagt ved saka.  
 
Saksprotokoll i Vestland ungdomsutval -  05.02.2021 
 
Møteprotokoll frå møte i Vestland ungdomsutval 11.12.2020 vart godkjent utan merknader.  
 
 

Politiske saker 
 

PS 1/21 Budsjett for Vestland ungdomsutval 2021 
 
Forslag til innstilling 
 
1. Fylkesting for ungdom godkjenner rekneskapet for 2020 
2. Fylkesting for ungdom vedtek budsjett ofr fylkesting for ungdom 2021 slik det vert presentert i 
saka 
 
Saksprotokoll i Vestland ungdomsutval -  05.02.2021 
 
Avrøysting 
Innstillinga vart samrøystes vedteken.  
 
Innstilling til fylkesting for ungdom 
1. Fylkesting for ungdom godkjenner rekneskapet for 2020 
2. Fylkesting for ungdom vedtek budsjett ofr fylkesting for ungdom 2021 slik det vert presentert i 
saka 
 



PS 2/21 Innkjøp av profileringsartiklar - prisar 
 
Forslag til vedtak  
 
Saka vert lagt fram utan tilråding.  
 
Saksprotokoll i Vestland ungdomsutval -  05.02.2021 
 
Susanne Sørli Slettebakken sette fram slikt forslag til utsetjing: 
 

«Saka vert utsett til neste møte» 
 
Avrøysting 
Slettebakken sitt utsetjingsforslag vart samrøystes vedteke.  
 
Vedtak 
Saka vert utsett til neste møte. 
 

PS 3/21 Informasjonsfilm om Vestland ungdomsutval 
 
Forslag til vedtak 
 
Denne saka vert lagt fram utan tilråding. 
Saksprotokoll i Vestland ungdomsutval -  05.02.2021 
 
Susanne Sørli Slettebakken sette fram slikt forslag: 
 

«Vestland ungdomsutval ventar på svar frå Hyssingen produksjonsskole. I tillegg til filmen 
som er ynskja å lage i samarbeid med Hyssingen, ynskjer VU å lage ei eiga produsert 
video» 

 
Avrøysting 
Slettebakken sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Vedtak 
Vestland ungdomsutval ventar på svar frå Hyssingen produksjonsskole. I tillegg til filmen som er 
ynskja å lage i samarbeid med Hyssingen, ynskjer VU å lage ein eigenprodusert video.  
 

PS 4/21 Brev til Skyss - vi treng eit betre kollektivtilbod 
 
Forslag til vedtak  
 
Saka vert lagt fram utan tilråding. 
 
Saksprotokoll i Vestland ungdomsutval -  05.02.2021 
 
Susanne Sørli Slettebakken sette fram slikt forslag: 
 

Vestland ungdomsutval vil svare på spørsmåla Sander Eide Aase har i brevet «Skyss lyttar 
ikkje!». VU vil sende desse svara til Sander med eit ynskje om å vere med på eit innspel til 
Skyss med dei andre ungdomsråda i fylkeskommunen som òg ynskjer dette. 
 
Har de hatt problem med kollektivtransport i dykkar kommune? Ja. Ein kan ikkje bruke 
skulekortet på ekspressbussar i Sunnfjord. Det er lite fritidsaktivitetar i Eidfjord kommune, 
og mange unge drar difor til Voss for å delta på fritidsaktivitetar. Dette er vanskeleg fordi 
det er få avgangar tilbake til Eidfjord på kvelden og på dårlege tidspunkt. På Askøy og 
Alver har me venta på bussar som aldri kom grunna mangel på informasjon om drift.  
 
Har de ting de vil ta opp med Skyss? Dei kan bli betre på å få ut informasjon fort nok, 
sende ut driftsmeldingar fortare og ikkje berre i Skyss sine appar. Moglegeins ta i bruk 
andre plattformar, t.d. Twitter og Facebook. Få skulekortet inn i appen, eventuelt bruke 



skule.id og QR-kode for å registrere det Fleire bussar i rushtida, spesielt no i covid-tider og 
i områder med skuler.  
 
Har de prøvd å kontakta Skyss/Kringom? Korleis gjekk det? Fekk litt nyttig informasjon, 
men ikkje heilt svar på det me lurte på.» 

 
Avrøysting 
Slettebakken sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Vedtak 
Vestland ungdomsutval kjem med følgjande uttale: 
 
Vestland ungdomsutval vil svare på spørsmåla Sander Eide Aase har i brevet «Skyss lyttar ikkje!». 
VU vil sende desse svara til Sander med eit ynskje om å vere med på eit innspel til Skyss med dei 
andre ungdomsråda i fylkeskommunen som òg ynskjer dette. 

 
Har de hatt problem med kollektivtransport i dykkar kommune? Ja. Ein kan ikkje bruke skulekortet 
på ekspressbussar i Sunnfjord. Det er lite fritidsaktivitetar i Eidfjord kommune, og mange unge drar 
difor til Voss for å delta på fritidsaktivitetar. Dette er vanskeleg fordi det er få avgangar tilbake til 
Eidfjord på kvelden og på dårlege tidspunkt. På Askøy og Alver har me venta på bussar som aldri 
kom grunna mangel på informasjon om drift.  

 
Har de ting de vil ta opp med Skyss? Dei kan bli betre på å få ut informasjon fort nok, sende ut 
driftsmeldingar fortare og ikkje berre i Skyss sine appar. Moglegeins ta i bruk andre plattformar, t.d. 
Twitter og Facebook. Få skulekortet inn i appen, eventuelt bruke skule.id og QR-kode for å 
registrere det Fleire bussar i rushtida, spesielt no i covid-tider og i områder med skuler.  

 
Har de prøvd å kontakta Skyss/Kringom? Korleis gjekk det? Fekk litt nyttig informasjon, men ikkje 
heilt svar på det me lurte på 
 

PS 5/21 VU sine innspel til fylkesting for ungdom 2021 
 
Forslag til vedtak  
 
Vestland ungdomsutval gjev slike innspel til fylkesting for ungdom Vestland 2021: 
 
Saksprotokoll i Vestland ungdomsutval -  05.02.2021 
 
Susanne Sørli Slettebakken sette fram slikt forslag: 
 

«Vestland ungdomsutval er i gang med planlegginga av fylkesting for ungdom 2021. 
Medlemene i utval skal til neste møte kontakte ynskja ordstyrarar og innleiarar. Dei skal òg 
idémyldre meir om innhald til helga. I tillegg vil arbeidet med mogelege endringar i 
planprogrammet byrje.»  

 
Avrøysting 
Slettebakken sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Vedtak 
Vestland ungdomsutval er i gang med planlegginga av fylkesting for ungdom 2021. Medlemene i 
utval skal til neste møte kontakte ynskja ordstyrarar og innleiarar. Dei skal òg idémyldre meir om 
innhald til helga. I tillegg vil arbeidet med mogelege endringar i planprogrammet byrje. 
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